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Hermed sendes endeligt svar på spørgsmål nr. 38 af 28. august 2015 (alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for SKATs praksis i forhold til behandlingen af ansøgninger 

om refusion af udbytteskat. 

 

Svar 

SKATs praksis i forhold til behandlingen af ansøgninger om refusion af udbytteskat er 

beskrevet i rapporten ”SKATs administration af udbytteskat og refusion af udbytteskat”. 

Rapporten er udarbejdet af Skatteministeriets Interne Revision og er tilgængelig på 

www.skm.dk, hvor den blev offentliggjort den 25. september 2015.  

 

Jeg vil gerne understrege, at SKATs praksis vedrørende behandlingen af refusion af ud-

bytteskat, som beskrevet i rapporten, naturligvis er utilfredsstillende og kritisabelt. Som 

det fremgår af regeringens handlingsplan ”SKAT ud af krisen”, er der taget initiativ til, at 

udbytteområdet reorganiseres og centraliseres i en ny afdeling, samtidig med at området 

bliver oprustet betydeligt personalemæssigt. 
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